




**Arrangement of End of Term Ceremony
and 40th Anniversary Performance: *Summer Rhapsody***

結業禮及四十周年校慶匯演：《仲夏夢之躍》

Dear Parents,
各位家長：

As the academic year is coming to an end, students are requested to return to school on 11 July 2024 (Thu) according to the schedule below to handle various end-of-term affairs. The End of Term Ceremony and the 40th Anniversary Performance: *Summer Rhapsody* will be held on 12 July 2024 (Fri) at the Sir Run Run Shaw Hall in the Chinese University of Hong Kong. Parents are welcome to enjoy the performance and join us in celebrating the anniversary. Please reserve tickets via the online form by 2 July 2024 (Tue). Tickets are limited on a first-come, first-served basis. Each family may reserve a maximum of two tickets.

Fill in the following Google Form. 登入以下連結，填寫網上表格。	Scan the QR code and fill out the form. 掃描二維碼，填寫網上表格。
https://forms.gle/fti15GpkMrau4wbM8	

11 July 2024 (Thu) 2024 年 7 月 11 日(四)

8:00 am	Homeroom 各班課室	Students arrive at school (Students who arrive at school after 8:00 am are deemed late)	學生返抵各班課室 (8:00 am 後抵校者視為遲到)
8:05 am - 9:00 am		Holistic Development Review Scheme	全人成長展
9:00 am - 9:30 am		Collect report cards, awards, booklist, circulars, etc.	領取成績表、獎項、新學年書單、通告等
9:30 am - 10:30 am #	School Hall 學校禮堂	Rehearsal for End of Term Ceremony	結業禮綵排 #
10:30 am - 11:30 am #	Room 614 614 室	Briefing on Guangxi Mainland Study Tour	廣西國內考察團簡介會 #
9:30 am - 10:30 pm #	Sir Run Run Shaw Hall 香港中文大學邵逸夫堂	Rehearsal for performance	校慶匯演綵排 #

For students concerned only, the others are dismissed at 9:30 am. 只適用於參與活動的同學，其他學生則於上午 9:30 解散。

12 July 2024 (Fri) 2024 年 7 月 12 日(五)

8:30 am - 6:00 pm *	Sir Run Run Shaw Hall 香港中文大學邵逸夫堂	Rehearsal for performance and ceremony	校慶匯演及結業禮綵排*
5:00 pm	Homeroom 各班課室	Students arrive at school (Students who arrive at school after 5:00 pm are deemed late)	學生返抵各班課室 (5:00 pm 後抵校者視為遲到)
5:00 pm - 6:00 pm	From school to CUHK 由學校前往香港中文大學	Students and teachers go to CUHK by bus arranged by school	學生和老師乘搭旅遊巴前往香港中文大學邵逸夫堂
6:15 pm - 6:45 pm	Sir Run Run Shaw Hall 香港中文大學邵逸夫堂	End of Term Ceremony	結業禮
6:45 pm - 7:00 pm		Break	小休
7:00 pm - 9:30 pm		40 th Anniversary Performance	四十周年校慶匯演
9:30 pm (expected 預計時間)	From Sir Run Run Shaw Hall to University Station 由邵逸夫堂前往大學站	Students and teachers walk to University Station and dismiss	學生和老師由邵逸夫堂步行前往大學港鐵站，然後解散

*For students concerned only, the others assemble at 5:00 pm. 只適用於參與活動的同學，其他學生則於下午 5:00 集合。

Please also note the followings:

1. Dress Code

Students must attend the above activities in summer uniform.

2. Leave of Absence

If a student needs to take sick leave, they must submit a letter from their parent and a medical certificate to the General Office within two working days. For casual leave, a letter from the parent and supporting documents should be submitted at least two working days in advance. Any absence without permission will be considered truancy. Leave applications for travel or visits to relatives will not be accepted.

3. Incllement Weather Conditions

11 July 2024 (Thu)

If the Red or Black Rainstorm Warning Signal is issued or still in force between 7:00 am and 8:00 am on 11 July 2024 (Thu), and if all on-campus activities are suspended, the activities will be cancelled. Students should attend school on 12 July 2024 (Fri) from 8:00 am to 9:30 am to collect report cards, book lists, circulars, etc.

12 July 2024 (Fri)

If the Red or Black Rainstorm Warning Signal is issued or still in force between 4:00 pm and 5:00 pm on 12 July 2024 (Fri), and if all on-campus activities are suspended, the End of Term Ceremony and the 40th Anniversary Performance will be postponed to 13 July 2024 (Sat) at the same time and venue. If it is issued after 6:00 pm, and students and teachers have arrived at Sir Run Run Shaw Hall, the ceremony and performance will be held as scheduled. For the latest information, please visit the school website, and feel free to contact us at 2604 9762 for any inquiry.

本學年結束在即，同學須於 2024 年 7 月 11 日(四)回校處理各項期末事務。本年結業禮和「四十周年校慶匯演：《仲夏夢之躍》」將於 2024 年 7 月 12 日(五)假香港中文大學邵逸夫堂舉行。歡迎各位家長同來觀賞，齊賀校慶，並請在 2024 年 7 月 2 日(二)或以前遞交網上表格以預訂門票。門票有限，先到先得，額滿即止。每個家庭最多可預訂兩張門票。

另請注意以下事項：

1. 衣著要求：

學生須穿著整齊夏季校服參與以上活動。

2. 請假事宜：

如告病假，則須備妥醫生證明書連告假信，並於兩個工作天內交至校務處；如告事假，則須提前兩個工作天遞交請假信及相關證明文件，否則作曠課論。以探親或旅遊為由申請事假者，均不獲批准。

3. 惡劣天氣：

2024 年 7 月 11 日(四)

若天文台於 2024 年 7 月 11 日(四)上午 7:00 至 8:00 期間發出或仍然懸掛紅色或黑色暴雨警告，及教育局宣布學校不可在校園內進行任何實體活動，當天的活動將會取消。學生須於 7 月 12 日(五)上午 8:00 至 9:30 返校領取成績表、書單、通告等。

2024 年 7 月 12 日(五)

若天文台於 2024 年 7 月 12 日(五)下午 4:00 至 5:00 期間發出或仍然懸掛紅色或黑色暴雨警告，及教育局宣布學校不可在校園內進行任何實體活動，結業禮及四十周年校慶匯演將會順延至 2024 年 7 月 13 日(六)同樣時間及地點舉行。若有關警告在下午 6:00 後發出，而學生和老師已抵達邵逸夫堂，結業禮及四十周年校慶匯演將會如期舉行。請留意學校網頁發布的最新消息。若有查詢，歡迎致電 2604 9762 與本校聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
27 June 2024 2024 年 6 月 27 日

----- **Reply Slip 回條** -----

I acknowledge the receipt of the captioned circular regarding “Arrangement of End of Term Ceremony and 40th Anniversary Performance: Summer Rhapsody”.

本人經已知悉 貴校來函有關「結業禮及四十周年校慶匯演：《仲夏夢之躍》」事宜。

I will attend the 40th Anniversary Performance and have submitted the online form for reservation of tickets.

本人將出席四十周年校慶匯演，並已遞交網上表格預訂門票。

I will not attend the 40th Anniversary Performance.

本人未克出席四十周年校慶匯演。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____

Please put a '✓' in the appropriate box 請於適當 內填上'✓'號